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روزنامه

مجلس  عمران  کمیسیون  اقدام 
خود  نوع  در  که  اسلامی  شورای 
برای نخستین بار صورت می گیرد، 
امیدواری  و  خرسندی  موجب 
به طورمعمول  چراکه  است، 
بر  علاوه  ما  کشور  در  مسئولیت 
با  بودن،  بی هزینه  یا  و  کم هزینه 
پایان یافتن دوره و یا مدت کاری 
او  دوش  از  آن  بار  مسئول،  هر 
و  فراموشی  به دست  و  برداشته 
داده  انجام  آنچه  به  بی قیدوبندی 
است، سپرده و به اصطلاح متداول، 
می شود«،  آزاد  هفت دولت  »از 
از  بسیاری  در  درصورتی که 
عمر  آخر  تا  مسئولان  کشورها، 
در  خود  عملکرد  پاسخگوی  باید 
مسئولیت  داشتن  زمان  طول  تمام 
و  نظارت  از  و  باشند  محوله 
و  نظارتی  دستگاه های  دسترس 

قضایی هرگز خارج نمی شوند.
کمیسیون  اقدام  این  که  هرچند 

اسلامی  شورای  مجلس  عمران 
این سؤال  اما  است  بسیار شایسته 
را در پی خود مطرح می کند که 
دوره ی  سه  شهرداران  فقط  چرا 
فراخوانده اند  را  شیراز  شهرداری 
تا پاسخگوی عملکرد خود باشند، 
درصورتی که حوادث ناشی از سیل 
اخیر در کلان شهر شیراز بی ارتباط 
با شهرداران ماقبل تر نیز نیست و 
تاریخ دست کاری ها در مسیل این 

شهر گواه این مدعاست.
و  پیگیری  امیدواریم  البته 
با  موضوع  این  موشکافی 
دنبال  هرچه تمام تر  جدیت 
وادی  به  به قول معروف  و  شود 
»ماست مالی« پرت نشود تا مردم 
دستگاه های  عملکرد  به  نسبت  را 
کند  خوش بین  و  امیدوار  متولی 
بکاهد  بی اعتمادی ها  میزان  از  و 
و تنها در قالب یک نمایش ارائه 

نشود.

طی  دام  رأس  هزار   ۹۲ تاکنون 
سه مرحله با کشتی از رومانی به 
بنادر ایران وارد و پس از معاینه 
نظارت  تحت  کشتارگاه هایی  در 
ذبح شده اند.  دامپزشکی  سازمان 
قیمت  کاهش  به  واردات  این 
گوشت منجر شده و با واردکردن 
گوسفندهای  از  جدیدی  سری 

رومانیایی ادامه خواهد داشت.
روزی  چند  تسنیم،  گزارش  به 
گوسفندهای  از  تصاویری  است 
از  تصاویری  به  دم دار  وارداتی 
بازی سگ و گوسفند ضمیمه شده 
و با این توضیح که گوسفندهای 
وارداتی، حاصل آمیزش گوسفند 
و سگ هستند در فضای مجازی 

دست به دست می شود.
رئیس  پور،  رفیعی  علیرضا 
به  کشور  دامپزشکی  سازمان 
دو  آمیزش  می گوید:  تسنیم 
حیوانات  ایجاد  و  متفاوت  گونه 
ژنتیکی  کار  مستلزم  خاص، 
است؛  اقتصادی  توجیه  فاقد  و 
آن هم در این تعداد انبوه. با یک 
اینترنت  در  ساده  جست وجوی 
درنتیجه  که  می شود  مشخص 
گرفته،  صورت  نژادهای  اصلاح 
در  بلکه  جهان  سطح  در  نه تنها 
از  متعددی  نژادهای  کشورمان، 
و  رنگ ها  اشکال،  با  گوسفند 
دارند؛  وجود  مختلف  اندازه های 
برخی از نژادهای گوسفند دارای 
و  دنبه  دارای  برخی  هستند،  دم 

برخی دارای هردو.
سال  متأسفانه  می دهد:  ادامه  وی 
از  ارز  قیمت  افزایش  گذشته 
خارج  به  دام  قاچاق  و  یک سو 
قیمت  افزایش  سبب  کشور  از 
سازمان  درنتیجه  شد.  گوشت 
دستورالعملی  ابلاغ  با  دامپزشکی 
انتقال  کردن  ضابطه مند  به منظور 
گوشت مقدمات مبارزه با قاچاق 
گوشت را فراهم آورد و از سوی 
دیگر به منظور تنظیم شرایط بازار، 
برای واردات گوسفند از رومانی 

برنامه ریزی کرد.
اینکه  به  اشاره  با  پور  رفیعی 

کشور  دومین  رومانی، 
جهان  در  گوشت  صادرکننده 
گوسفند  می شود:  یادآور  است 
و  گوشتی  نژادی  رومانیایی، 
حاصل کار ژنتیکی است که طی 
شش ماه چهل کیلو گوشت تولید 
در  نژاد  اصلاح  درواقع  می کند. 
صورت  به گونه ای  گوسفند  این 
گرفته که غذا به جای تبدیل شدن 
به گوشت  فقط  دنبه  و  به چربی 

تبدیل شود.
گوسفند  می کند:  اضافه  وی 
از  عاری  همچنین  رومانیایی 
است  بیماری هایی  از  بسیاری 
کشورمان  در  هنوز  متأسفانه  که 
ریشه کن نشده است. به عنوان مثال 
بیماری های  یا  و  برفکی  تب 
مشترک با انسان مانند تب مالت 
رومانی  در  که  است  سال  سی 
خوراک  به علاوه  شده.  ریشه کن 
دام، گوشت  این  مناسب  و  سالم 
حیوان را از کیفیتی بالا برخوردار 

کرده است.
دامپزشکی کشور  سازمان  رئیس 
اینکه روند واردات،  بر  تأکید  با 
گوسفندهای  عرضه  و  ذبح 
کامل  نظارت  با  رومانیایی 
می گیرد  صورت  سازمان  این 
واردات  سابقه  پیش تر  می گوید: 
دام از کشورهایی، چون افغانستان 
سال  به عنوان مثال،  داشته ایم؛  را 
از  دام  رأس  هزار   ۱۷ گذشته 
به  افغانستان  مرزهای  طریق 
کشور وارد و ذبح شدند، اما این 
نخستین بار است که از کشوری 
به کشور  دام  کشتی  با  اروپایی، 

وارد می شود.
می گوید:  پایان  در  پور  رفیعی 
طی  دام  رأس  هزار   ۹۲ تاکنون 
سه مرحله با کشتی از رومانی به 
بنادر ایران وارد و پس از معاینه 
نظارت  تحت  کشتارگاه هایی  در 
ذبح شده اند.  دامپزشکی  سازمان 
قیمت  کاهش  به  واردات  این 
گوشت منجر شده و با واردکردن 
گوسفندهای  از  جدیدی  سری 

رومانیایی ادامه خواهد داشت.

قضایی  کمیسیون  رئیس  با  لرستان  نمایندگان 
تا  کرده اند  صحبت  وکلا  و  مجلس  حقوقی  و 
روش های درست و قانونی شکایت نمایندگان از 
و  جدید  و  قدیم  وزرای  شامل  که  نیرو  وزارت 
مدیران و کارشناسان مرتبط با این بحران هستند، 
را بررسی کنند. گفته شده نمایندگان خوزستان هم 

قصد شکایت دارند.
بحران  از  ماه  رویداد۲۴ محمد آیتی: حدود یک 
این  معلوم  قرار  از  و  می گذرد  ایران  در  سیل 
استان   ۲۴ اخبار،  طبق  دارد.  ادامه  فعلًا  بحران 
کشور درگیر سیل شدند که دراین بین، برخی از 
این بلای طبیعی دست وپنجه  با  استان ها همچنان 
نرم می کنند. این روزها وضعیت در استان لرستان 
بسیار وخیم و نگران کننده است و همین شرایط 
باعث شده نمایندگان این استان به دنبال شکایت 

از وزارت نیرو بروند.
به  را  نیرو  وزارت  مدیران  بیرانوندی: 

محاکم قضایی می کشانیم
محمد بیرانوندی نماینده خرم آباد درباره شکایت 
مجلس از وزارت نیرو به رویداد ۲۴ گفته: دهه ها 
از سوی وزارت نیرو در حق مردم استان لرستان 
ظلم و کوتاهی صورت گرفته است. استان لرستان 
حتی زمان خشک سالی یکی از پنج استان پرآب 
است.  آب ها  روان  و  سطحی  آب های  ازنظر 
و  میلی متر   ۴۶ کشور  آبی  کشت های  میانگین 
میانگین کشت های آبی استان لرستان ۲۳ میلی متر 
باشید،  استان پرآب  است؛ جای تأسف دارد که 
اما تشنه بمانید و کشاورزان تان با مشکل کم آبی 
مواجه باشند. دیگر این کم لطفی بر همه ثابت شده 
و حقیقتاً این موضوع به امروز هم برنمی گردد و 
ریشه در دهه های گذشته دارد. آقای اردکانیان که 
این  در  نیم  و  سال  یک  است  نیرو  وزیر  امروز 
کم لطفی چهل ساله نقش داشته و افراد زیادی قبل 

ایشان باید هم باید به این بحران ایجادشده پاسخ 
دهند. چند روز پیش خود وزیر نیرو هم اعتراف 
لرستان  استان  مردم  به  سال ها  این  در  که  کرد 

کم لطفی شده است.
لرستان  استان  نمایندگان  سمت  از  می گوید:  او 
نیرو شکایت کنند،  از وزارت  اراده ای است که 
خصوص  این  در  مکتوبی  شکایت  تاکنون  اما 
که  گفته  اردکانیان  آقای  است.  نگرفته  صورت 
ارائه  کمال  و  تمام  لرستان  استان  حق وحقوق 
نشده، حال اگر ایشان تصمیم بر این داشته باشد 
که این گذشته را جبران کنند احتمالًا همکاران 
من از شکایت از این وزارتخانه صرف نظر کنند، 
ولی اگر قرار باشد همچنان وضعیت همین باشد 
زیرا  کرد،  خواهیم  دنبال  را  شکایت  روند  حتماً 

این مطالبه مردم منطقه است.
یک  از  شکایت  اینکه  به  پاسخ  در  بیرانوندی 
وزارتخانه چه معنی دارد، توضیح داد: وقتی گفته 
شکایت  یعنی  نیرو  وزارت  از  شکایت  می شود 
این  تمام  در  یعنی  امروز.  و  گذشته  مدیران  از 
داده  ما  استان  به  آب  عادلانه  تخصیص  سال ها 
این  در  مردم  حق وحقوق  به  به طورکلی  و  نشده 
حوزه احترام گذاشته نشده است. به هرتقدیر کمی 
منتظر می مانیم تا ببینیم قول های آقای وزیر نیرو 
عملیاتی می شود یا خیر؟ ولی اگر قول ها عملیاتی 

وزارت  از  را  خود  شکایت  مسامحه  بدون  نشود 
نیرو به محاکم قضایی ارائه خواهیم داد.

از  خوزستان هم  نمایندگان  ملکشاهی راد: 
وزارت نیرو شکایت می کنند

خرم آباد  نماینده  دیگر  ملکشاهی راد  محمدرضا 
استان  نمایندگان  همراه  به  گفت:   ۲۴ رویداد  به 
کمیسیون  رئیس  ملکشاهی  آقای  با  لرستان 
قضایی و حقوقی مجلس و وکلا صحبت داشتیم 
تا روش های درست و قانونی شکایت نمایندگان 
از وزارت نیرو که شامل وزرای قدیم و جدید و 
مدیران و کارشناسان مرتبط با این بحران هستند، 
حال  در  شکایت  این  لایحه  اکنون  شود.  انجام 

نوشتن است.
این  برای  یک راه  داد:  توضیح  خرم آباد  نماینده 
کمیسیون ها  طریق  از  که  است  این  شکایت 
 ۲۳۶ ماده  اساس  بر  یعنی  شود،  دنبال  روند  این 
اینجا  در  جدید.  آیین نامه   ۲۳۴ و  قدیم  آیین نامه 
گفته می شود که هرگونه تخلف یا اشکالی که از 
سوی رئیس جمهور یا هر فردی از دولت رخ دهد 
در کمیسیون مطرح شود و سپس کمیسیون آن را 
به صحن می برد و اگر نمایندگان تصویب کنند 
به قوه قضاییه ارجاع می شود و قوه قضاییه مکلف 
رسیدگی  شکایت  این  به  نوبت  از  خارج  است 
کند. ما برای به نتیجه رساندن شکایت خود مصر 
به  خوزستان هم  استان  نمایندگان  حتی  و  هستیم 
جمع ما اضافه شدند و در حال کمک به موضوع 
هستند و احتمالًا تا پایان هفته به جمع بندی نهایی 

می رسیم.
ندارد،  فعال  سد  خرم آباد  گفت:  ملکشاهی راد 
باید لایروبی صورت  دارد که  فعال  اما رودخانه 
می گرفت که این کار توسط وزارت نیرو انجام 
را  بحران  که  است  سهل انگاری ها  همین  و  نشد 

تشدید می کند.

سردار رمضان شریف در واکنش به ویدیویی منتشر شده از سعید قاسمی 
در خصوص بوسنی، تأکید کرد: اظهارات وی شخصی و فاقد اعتبار بوده و 

مورد تأیید سپاه نمی باشد.
 به گزارش ایسنا به نقل از سپاه نیوز در پی انتشار ویدیویی اینترنتی از سعید 
در  پوشش هلال احمر  از  استفاده  درباره  سپاه  بازنشستگان  از  یکی  قاسمی 
جریان جنگ بوسنی و متعاقباً  واکنش جمعیت هلال احمر کشور و برخی 
رمضان  پاسدار  دوم  سرتیپ  سردار  اسلامی،  شورای  مجلس  نمایندگان  از 
شریف سخنگو و مسئول روابط عمومی کل سپاه گفت: اظهارات آقای سعید 
قاسمی که مدتی داوطلبانه در بوسنی حضورداشته اند و  سال های زیادی هم 
از بازنشستگی ایشان می گذرد، دیدگاهی شخصی و فاقد اعتبار بوده و مورد 

تأیید سپاه پاسداران انقلاب اسلامی هم نمی باشد.
منطق  تابع  مختلف  در عرصه های  سپاه  و کارکردهای  مواضع  افزود:  وی 
و منطبق با قوانین و مقررات بوده و اقدامات امدادی سپاه به مردم مسلمان 

بوسنی نیز از این قاعده تبعیت کرده است.
سردار شریف همچنین با اشاره به تلاش آمریکایی ها برای قلب واقعیات و 
وارونه جلوه دادن اقدامات سپاه در حوزه های مختلف تصریح کرد: تجربه 
نشان داده است مستنداتی که آمریکایی ها برای واقعیت سازی های موردنظر 
خود ارائه می کنند فاقد وجاهت و اعتبار بوده و بایستی با تردید و هوشمندی 

با آن برخورد شود.
قاسمی  سعید  آقای  از  اظهارات  این گونه  اینکه  یادآوری  با  پایان  در  وی 
است  وی  عهده  بر  اخیر    اظهارات   مسئولیت  و  بوده  سابقه   به  مسبوق 
گفت: درعین حال تأکید می کنیم ایشان و برخی افراد که از سازمان سپاه 
بازنشسته و یا به گونه ای جداشده اند، از اظهارنظرهای غیرمسئولانه و خلاف 
واقع پرهیز نموده و برای دشمنان انقلاب و ملت ایران تولید بهانه و دستاویز 

نکنند. 
سعید قاسمی و دو آتشه های دیگر: نادان یا ...؟! 

به  واقعاً شگفت انگیز است! درست درزمانی که آمریکا سپاه پاسداران را 
در  ما  سپاه می گوید که  متهم می کند، یک سردار سابق  بودن  تروریست 
در  باز درست  و  را گرفتند  ما  استایل  از  و آن ها  بودیم  القاعده  با  بوسنی 
بوده  پوششی  می شود که هلال احمر  مدعی  سخت ترین شرایط هلال احمر، 

است برای اعزام نیروهای نظامی به بوسنی و همراهی با القاعده در آنجا!
عصر ایران - اگر کسی بگوید سعید قاسمی، از آن نیروهای نفوذی است 
که با ظاهری حزب اللهی درصدد ضربه زدن به نظام و کشور در زمان مناسب 
او  اما  تأییدش کرد  اطلاعاتی  داشتن مستندات قوی  بدون  نمی توان  است، 
ندارد.  نتیجه ای  داخل  تضعیف  می گویند که جز  نظایرش گاه سخنانی  و  
حرف هایی که یا از نفوذی ها برمی آید که مأموریت دارند در لباس دوست، 
حال، خروجی اش  دو  هر  در  که  است  ندانم کاری  سر  از  یا  کنند  دشمنی 

یکی است.
در روزهای اخیر دو اتفاق هم زمان رخ داده است:

خارج  در  است،  داخل  در  سیل گسترده  درگیر  ایران که  - هلال احمر   1
چه  است  شده  مواجه  حساب هایش  مسدودی  نام  به  مشکلی  با  کشور  از 
آن که به دلیل تحریم های آمریکا امکان واریز کمک های نقدی خارجی 
که  رسیده  بدان ها  کار  و  ندارد  وجود  هلال احمر  ارزی  حساب های  به 
شماره حساب صلیب سرخ آلمان برای کمک به سیل زدگان ایران اعلام شد.
2 - دولت نومحافظه کار ترامپ، سپاه پاسداران را در فهرست گروه های 

تروریستی قرار داد.
حال سعید قاسمی در یک گفت وگوی رسانه ای درباره هلال احمر و سپاه 
سخنانی گفته است که دقیقاً در راستای تأیید موضع آمریکا علیه سپاه و 

هلال احمر ایران است.

پوشش  تحت  ایرانی  نظامیان  بوسنی  جنگ  زمان  در  است  شده  مدعی  او 
هلال احمر به این کشور اعزام می شدند. به گفته قاسمی که در آن زمان عضو 
سپاه بود، آن ها در این مأموریت با نیروهای القاعده همکاری می کرده اند و 
القاعده ای ها استایل آن ها را گرفتند و هسته جریان های جهادی در بوسنی 

این گونه شکل گرفته است. 
قاسمی برای این که دقیق تر کد بدهد که منظورش از گروه های جهادی چه 
بوده به سوریه اشاره می کند و می گوید این چیزی که الان 6 - 5 سال است 

در سوریه اتفاق افتاد قبلش در بوسنی اتفاق افتاده بود.
را  پاسداران  سپاه  آمریکا  که  درزمانی  درست  است!  شگفت انگیز  واقعاً 
ما  که  می گوید  سپاه  سابق  سردار  یک  می کند،  متهم  بودن  تروریست  به 
باز درست در  ما را گرفتند و  استایل  بودیم و آن ها  القاعده  با  در بوسنی 
بوده  پوششی  می شود که هلال احمر  مدعی  سخت ترین شرایط هلال احمر، 

است برای اعزام نیروهای نظامی به بوسنی و همراهی با القاعده در آنجا!
این که در تبیین گروه های موجود در بوسنی می گوید مانند همین گروه هایی 
که در 6 - 5 سال گذشته در سوریه بوده اند، آیا ذهن ها را به سمت داعش 
که 6 - 5 سال است در سوریه تحت عنوان گروه های جهادی فعالیت های 
تروریستی می کند متبادر نمی کند؟ کنار هم قرار دادن سپاه و هلال احمر 
همکاری های  همان   در  داعش  ریشه  این که  به  تلویحی  اشاره  و  القاعده 

انجام شده در بوسنی بوده است، چه معنایی دارد؟
از سر  اتفاقی و  اظهارات که دقیقاً هم راستای مواضع آمریکاست  این  آیا 

ندانم کاری بوده یا تعمدی در کار است تا پاس گل به دشمن بدهند؟
در روزهای اخیر عملکرد دروازه بان تیم تراکتور که سه گل از سپیدرود 
خورد به موضوع داغی برای بررسی های دقیق تبدیل شده است و حتی کار به 
مجلس کشیده و داد برخی نمایندگان درآمده و دروازه بان را متهم به تبانی 

کرده اند و خواستار برخورد شده اند و ... . 
حال چگونه است که در برابر این سخنان که می تواند مستمسکی باشد برای 
اثبات ادعاهای ضد ایرانی آمریکا و توجیه کننده مسدودسازی حساب های 

هلال احمر و تروریستی نامیدن سپاه، هیچ صدایی برنمی خیزد؟
از سوی یک  است که  از حرف هایی  مهم تر  فوتبال  بازی  نتیجه یک  آیا 
سردار بازنشسته بیان می شود و می تواند برای کشور هزینه ساز باشد؟ آن هم 

درست درزمانی که آمریکا سپاه را تروریست می خواند؟!
سعید قاسمی و امثال او که اتفاقاً بیش از بقیه نیز مدعی انقلاب و اسلام و 
ارزش ها هستند و اصطلاحاً دوآتشه اند، با حرف هایی که مدام می گویند و 
عملًا وهن و تضعیف انقلاب و اسلام و ارزش ها را رقم می زنند، از دو حال 
خارج نیستند: یا می دانند که چه می کنند و در حال انجام مأموریتی برای 
ضربه از درون هستند و خائن اند یا آن که سوءنیتی ندارند ولی نادان اند و امان 

از ایشان  که "بر زمین ات می زند نادان دوست ".

کمیسیون عمران مجلس شورای 
شهرداران  فراخواندن  با  اسلامی 
به  هفته  یک  شیراز،  قبل  دوره  سه 
برای  مسئول  نهادهای  و  اداره ها 
حادثه  درباره  مستندات  جمع آوری 

سیل شیراز مهلت داد. 
مجلس  عمران  کمیسیون  رئیس 
مطلب،  این  بابیان  اسلامی  شورای 
در گفت وگو با ایرنا افزود: با توجه 
به خسارت های جانی و مالی حادثه 
این  شیراز،   98 فروردین ماه  سیل 
کمیسیون برای نتیجه گیری دقیق تر 
مسئول  اجرایی  دستگاه های  به 
و  راه  منابع طبیعی، وزارت  ازجمله 
شهرسازی، وزارت نیرو، استانداری 
یک  شیراز  شهرداری  و  فارس 
و  مستندات  که  داده  فرصت  هفته 
زمینه  این  در  را  خود  گزارش های 
کمیسیون  به  و  کنند  جمع آوری 

عمران تحویل دهند.
افزود:  کوچی  رضایی  محمدرضا 
کمیسیون عمران مجلس بعد از اینکه 
مستندات این نهادها و سازمان ها را 
بررسی کرد، نتیجه آن را در مجلس 
بعد  مرحله  در  و  کرد  خواهد  ارائه 
این  در  که  افرادی  و  دستگاه ها 

حادثه 

به  داشته اند  کوتاهی  و  قصور 
می کند.  معرفی  قضایی  دستگاه 
کمیسیون  همچنین  کرد:  بیان  وی 
و  بررسی  برای  مجلس  عمران 
با  را  نشستی  شیراز  سیل  ارزیابی 
فارس،  استاندار  نیرو،  وزیر  حضور 
معاون عمرانی استانداری و شهردار 
شیراز روز بیست و ششم فروردین 
98 برگزار کرد که استاندار فارس 
نشست،  این  در  شیراز  شهردار  و 
گزارش کاملی از وقوع سیل شیراز 

را به کمیسیون ارائه دادند.
آینده  هفته  افزود:  کوچی  رضایی 
دوره های  شهردار  سه  با  همراه  نیز 
بررسی  و  ارزیابی  برای  شیراز  قبل 
دقیق تر این حادثه از دروازه قرآن 
شیراز  در  سیل  وقوع  مکان های  و 

بازدید خواهیم کرد.
ششم  و  پنجم  روزهای  سیل 
فروردین ماه 98 در شیراز، جان 21 
نفر را گرفت و 164 نفر را مصدوم 
کرد، افزون بر این بسیاری از افراد 
در این سیل منازل خود را در محله 
پایین دست  زمین های  و  سعدی 
سیل از دست دادند و به تعدادی از 

خودروها آسیب وارد شد.

فارغ التحصیل  زیادی  تعداد  ما 
دچار  آن ها  از  برخی  و  داریم 
ناراحتی هستند و از ما انتظار دارند 
زمینه فعالیت آن ها را فراهم کنیم.

بابیان  علوم  وزیر  قائم مقام  مشاور 
کشورهای  میان  در  ایران  این که 
مغزها  فرار  اول  رتبه  درحال توسعه 
گفت:  دارد  را  نخبگان  گردش  یا 
خسارت فرار مغزها در سال معادل 

۶۰ میلیارد دلار است.
به گزارش ایسنا، دکتر محمدجواد 
شورای  نشست  در  رسایی 
جشنواره  دومین  سیاست گذاری 
پایان نامه های  در  علم  "ترویج 
)چهارشنبه  امروز  که  دانشجویی" 
تحقیقات  مرکز  در  فروردین(   ۲۸
شد،  برگزار  کشور  علمی  سیاست 
گفت: ما امکانات وسیعی در کشور 
نرم افزاری  و  سخت افزاری  ازلحاظ 
دانش آموختگان  ما  داریم. 
از  بسیاری  نکردیم.  تولید  بی اثری 
کشورهای  در  ما  دانش آموختگان 
شرایط  در  افتخارند.  مایه  دیگر 
مجموع  از  باید  که  هستیم  سختی 

امکانات بیشترین بهره را ببریم.
رسایی ادامه داد: ما موتور متحرک 

و  راداریم  میلیونی   ۸۲ جمعیت 
باید یک فعالیت خارق العاده خارج 
گیرد.  انجام  عادی  روش های  از 
توانستند.  ایرانی ها هرگاه خواستند 
علم را برای مردم تشریح کنیم. در 
قضیه سیل اخیر دانشجویان پیش تر 
سیل  وقوع  احتمال  درباره  تحقیقی 
و  بودند  داده  انجام  آق قلا  در 
رخ  سیلی  اگر  کردند  نتیجه گیری 
از  ما  شود.  تخلیه  باید  آق قلا  دهد 
و  صدها  ده ها،  مطالب  نوع  این 
مطالبی  چنین  داریم.  مورد  هزاران 
میان  در  که  هستند  گوهرهایی 
دارد  قرار  معادن  و  چوب  سنگ، 
تمیز  استخراج کنیم،  را  این ها  باید 
کنیم و به مردم نشان دهیم. استفاده 
از شبکه های اجتماعی روش بسیار 
مهم و کارآمدی است. می توان از 
پایان نامه ها فیلم و کلیپ تهیه کرد 
و آن ها را وارد فضای مجازی کرد.

حضور  به  اشاره  با  پایان  در  وی 
مرکز  یک  به عنوان  دانشگاه ها 
موضوعات  باید  گفت:  اجتماعی 
شود  پیگیری  طوری  علم  ترویج 
که فردی که در این راستا فعالیت 
می کند بداند فعالیتش عبث نیست.

میزان  هیئت وزیران،  جلسه  در 
کارکنان  حقوق  ضریب  افزایش 
دولت در سال ۱۳۹۸ مشخص شد.

در  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
جلسه هیئت وزیران که به ریاست 
رئیس جمهور  روحانی  حسن 
برگزار شد، میزان افزایش ضریب 
سال  در  دولت  کارکنان  حقوق 

۱۳۹۸ مشخص شد.
هیئت وزیران،  تصمیم  اساس  بر 
مشمول  شاغلان  حقوق  حداقل 
کشوری  خدمات  مدیریت  قانون 
نظام  قانون  مشمول  کارمندان  و 
کارکنان  پرداخت  هماهنگ 
دولت مبلغ ۱۵ میلیون و ۶۳۰ هزار 
ریال تعیین شد به طوری که حداقل 
افزایش حقوق نسبت به سال ۱۳۹۷ 
میلیون و ۴۰۰ هزار  مبلغ چهار  از 

ریال کمتر نباشد.
حقوق  افزایش  اساس،  همین  بر 
کارکنان مؤسسات انتفاعی وابسته 
مؤسسات  و  نهادها  دولت،  به 
شرکت های  و  غیردولتی  عمومی 
و  خاص  مقررات  دارای  دولتی 
همچنین بانک مرکزی جمهوری 

به   ۱۳۹۸ سال  در  ایران،  اسلامی 
میزان ۱۸ درصد تعیین شد.

بازنشستگان،  حقوق  است،  گفتنی 
مشترکان  و  وظیفه بگیران 
کشوری  بازنشستگی  صندوق های 
و سازمان تأمین اجتماعی نیروهای 
درصد   ۱۸  ،۱۳۹۸ سال  در  مسلح 
افزایش   ۱۳۹۷ سال  به  نسبت 
می یابد به طوری که حداقل افزایش 
حقوق نسبت به سال ۱۳۹۷ از مبلغ 
۴ میلیون و ۴۰۰ هزار ریال کمتر 

نباشد.
همچنین حداقل حقوق بازنشستگان 
هزار   ۷۸۵ و  میلیون   ۱۵ میزان  به 
آنان  حقوق  حداکثر  و  ریال 
حقوق  حداقل  برابر  هفت  نیز 

بازنشستگی تعیین شد.

کمیسیون عمران مجلس برای ارائه مستندات 
سیل شیراز 7 روز مهلت داد

وزارت علوم: 
ایران رتبه اول فرار مغزها در کشورهای 

درحال توسعه 

در جلسه هیئت دولت؛
میزان افزایش ضریب حقوق کارکنان دولت 

در سال ۹۸ مشخص شد

کمیسیون عمران مجلس برای
ارائه مستندات سیل شیراز 7 روز مهلت داد

واکنش دامپزشکی به شایعه درباره 
گوسفند های دم دراز وارداتی 

آیا این گوسفندها، 
حاصل آمیزش گوسفند و سگ هستند؟

تحلیل خبر
گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

گزارش های کتبی مبنی بر نبود استانداردها به روسای بیمارستان ها ابلاغ شد. مدیرکل استاندارد تهران گفت: 99.4 درصد از آسانسورهای 
بیمارستان های این استان گواهی تأیید ایمنی و کیفیت ندارد. به گزارش ایرنا از روابط عمومی اداره کل استاندارد استان تهران، محمودرضا 
طاهری در این خصوص گفت: از 816 دستگاه آسانسور بیمارستان های استان تهران، در قالب طرح طاها به صورت رایگان بازرسی به 
عمل آمد که فقط پنج مورد مطابق استاندارد گزارش شد. مدیرکل استاندارد تهران ادامه داد: گزارش های کتبی مبنی بر نبود استانداردها 
به روسای بیمارستان ها ابلاغ شد. وی با اشاره به اینکه در سال گذشته حدود 17 هزار گواهی تأیید ایمنی و کیفیت آسانسورهای شهر 

تهران، صادر شد افزود: کارشناسان استاندارد در این راستا، بیش از 50 هزار مورد بازرسی از این آسانسورها انجام داده اند.
برای آسانسورها  ایمنی و کیفیت  تأییدیه  بازرسی و صدور گواهی  اجباری بودن  بر  با تأکید  بازرسی ها  این  طاهری خاطرنشان کرد: 

صورت گرفت.

سردار قاسمی چه مسائل حساسی را مطرح کرد و سپاه چگونه آن را 
تکذیب کرد؟

سپاه مؤکدا اظهارات "سعید قاسمی" را تکذیب کرد

جزئیات شکایت مجلس از وزارت نیرو
نماینده خرم آباد: 

مدیران قدیم و جدید را به محاکم قضایی می کشانیم 

از هر دری کلامی


